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Abstract (en)
[origin: CA2002143A1] Process to protect nonstable or moderately stable, cohesionless to slightly cohesive geologic formations, in particular, in
tunnel construction, in which drill holes are first made in the formation and, following completion of the borings, the drilling rod (5) is removed, where,
during which removal a hardenable injection material is forced into the drill hole, whereby, using a drilling rod (3), a pointed rod or anchoring element
(5) is placed in position in the boring, which element remains in the boring during removal of the drilling rod and solidly connected to the formation by
the injection material.

Abstract (de)
Verfahren und Vorrichtung zur Absicherung von nicht bzw. mäßig standfesten kohäsionslosen bis leicht kohäsiven geologischen Formationen,
insbesonders bei der Herstellung von Tunneln, bei dem zunächst Bohrungen in die Formation eingebracht werden, nach Fertigstellung der
Bohrungen das Bohrgestänge (3) zurückgezogen wird, wobei während des Zurückziehens eine erhärtbare Injektionsmasse in die Bohrung
eingepreßt wird, wobei mit dem Bohrgestänge (3) ein Spieß oder Anker (5) in die Bohrung eingebracht wird, der während des Herausziehens in der
Bohrung verbleibt und durch die Injektionsmasse fest mit der Formation verbunden wird.
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